
Hosszú ideje nem horgásztam a Balatonon annak ellenére, hogy rendelkezésre állt a nyaraló, 
szállás és ellátás megoldott. 2011-re volt éves vasi területi engedélyem, mégis úgy döntöttem, 
hogy „leköltözök” a Balcsira és végre kipecázom magam. Nem bántam meg elhatározásomat. 
Igazán sikeres volt a kiruccanás, a balatoni horgászat maradandó élményt jelentett.  
 
Balatongyörök volt a „bázis”, kezdetben mégis Vonyarcvashegyre jártam át horgászni. Von-
zott a Vonyarcvashegy-Keszthely közötti több-száz méteren kitakarított partszakasz, ahol 
egymást érik a jobbnál jobb horgászállások. Murvával kikövezett út vezet a parton, nem kell 
messzire cipelni a felszerelést, nem kellett félteni az autót sem, mert az mindig néhány méter-
rel a hátam mögött volt. Mindenkinek jó szívvel ajánlom e partszakaszt! 
 
Sokan jártak ide horgászni, gyakran várni kellett, hogy 1-1 hely felszabaduljon. Voltak 
„bojlis” társaságok, akik hetekre letáboroztak ezen a szakaszon.  
 
Az idıjárással nem igazán volt szerencsém. Sok volt az esı, a szélvihar, rossz volt a szélirány, 
az erıs áramlás és hullámverés végett nem igazán volt eredményes a fenekezı módszer. Bár 
vannak „feeder” botjaim, én eddig a fenekezı szereléket részesítettem elınyben. (De csak ed-
dig!)  
 
Mivel sokszor bırig áztam, a viharban gyenge volt a fogás is, úgy határoztam, hogy feleslege-
sen nem autókázok és a továbbiakban inkább Balatongyörökön pecázom. 
 
Balatongyörök nem bıvelkedik horgászhelyekben. Sajnos a többi balatoni településhez ha-
sonlóan a part döntı része itt is be van építve, le van kerítve. (Ha rajtam múlna, én biztosan 
felszabadítanám 3-4 méter sávban a teljes balatoni partvonalat.)  
 
Szezonban a strandon tilos a horgászat, így marad a györöki hajókikötı mólója, no meg 1-2 
nem éppen jó adottságú horgászállás.  
 
Már-már majdnem elegem lett a balatoni horgászatból, amikor megtudtam, hogy a Balaton-
györöki Horgász Egyesület csónakkikötıjében kialakítottak több fa horgász-stéget, ami ráadá-
sul éjszaka ki is van világítva.   
 

 



 
Gyors felderítés után találtam egy szabad stéget és már is indult a „vadászat”. Megkedveltem 
ezt a horgászhelyet, olyannyira, hogy a néhány napra tervezett horgászatból több mint 2 hó-
nap lett, szinte haza se akartam jönni Szombathelyre.  
 
Nagyon résen kellett lenni, mert minden hely, szinte folyamatosan foglalt volt. Annyira ösz-
szemelegedtem a sporttársakkal, hogy egyeztettük, ki meddig marad (az idıközben törzshe-
lyemmé vált) stégen, így idıre mentem és szinte mindig megvolt a bejáratott helyem. 
 
Megváltozott az idıjárás is. Jött a szárazság, nap közben szinte elviselhetetlen volt a rekkenı 
hıség, sötétedéskor a világításra megjöttek a szúnyog-rajok (szerencsére zömében az árva-
szúnyog), bıven volt azért erıs szélvihar és hullámverés is.  
 
Györökön taktikát váltottam, a fenekezésrıl átálltam a feederre. Kezdetben szokatlan volt, vi-
szont a rendszeres hullámverésben többszörösen hatékonyabbnak és „fogósabbnak” bizonyult 
ez a módszer.  
 
Amíg a fenekessel mellettem horgászók sokszor alig fogtak, én feederrel egymás után szed-
tem ki a halakat. (Volt, aki megjegyezte, már bánja, hogy nem az én stégemre ült. Az eszébe 
sem jutott, hogy nem a horgászhely, hanem a módszer volt sikeresebb.) 
 
Jöttek a pontyok, dévér-keszegek és a gyönyörő kárászok.  
 
 

 



 
 

 
Néhányszor próbálkoztam egyik bottal partról rablózni is, de 1-3 kg-os balion, és néhány na-
gyobb mérető törpeharcsán kívül máshoz nem volt szerencsém. Szépen fogtak a sporttársak 
süllıt, fogast is, de csak csónakból és a mély vízben. 
 

 
 
 

Olyannyira megkedveltem a feedert, hogy még éjszak is azzal horgásztam. Igaz, ebben nagy 
segítségemre volt az újdonságnak számító elektromos, spiccre rögzíthetı kapásjelzı.  
 



 
 
 
 

Spiccre történı felszerelése nagyon egyszerő, nyugalmi állapotban folyamatosan világít, ka-
pásnál megváltozik a színe és villog. Ilyenkor már is be lehet vágni és biztos a fogás! Nem 
zavarta a mőködést a hullámzás, nem volt vak riasztás. Érdemes beszerezni és használni!  
 
Aki Balatongyörökön jár és egy jót szeretne horgászni, ajánlom keresse fel a csónak-kikötıt! 
 
Nem bántam meg, hogy nem a vasi vizeken kínlódtam. Igazán sikeres és eredményes volt ez a 
kiruccanás, élmény volt a balatoni horgászat. 
 
Idén még nem döntöttem el, hogy veszek e megyei területi engedélyt, vagy felbuzdulva a ta-
valyi élményeken, sikereken, ismét a Balatont választom terepül. Minden esélye megvan ez 
utóbbinak! 
 
Görbüljön a bot! 


